
PROTOKÓŁ Nr 3/2022 
 

z posiedzenia Komisji Skarg, wniosków i petycji 
z dnia 13 maja 2022 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 
1. Lucjan Tracz – Przewodniczący 
2. Iwona Szajek – zastępca Przewodniczącego 

3. Andrzej Grudziński – członek 
4. Janina Łukaszewicz – członek 
5. Łukasz Sergiel – członek 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Rozpatrzenie wniosku w sprawie odtworzenia torów kolejowych. 

3. Rozpatrzenie wniosku w sprawie rozważenia poprawy dostępności komunikacyjnej  

i atrakcyjności turystycznej okolic Bronkowa. 

4. Sprawy bieżące – opinia w sprawie wniosku o podwyżkę stawek opłat za wywóz 

nieczystości płynnych. 
5. Zamknięcie posiedzenia. 
 

Ad 1. 
Otwarcia posiedzenia dokonano o godz. 8.00. 

 

Ad 2. 

Komisja rozpatrzyła wniosek w sprawie odtworzenia torów kolejowych na odcinku do 

Dychowa dla wakacyjnych pociągów weekendowych. Uznano, że wnioski  które są przychylne 

dla mieszkańców i mogą poprawić im życie, należy traktować jak dobre pomysły. Z uzyskanych 

informacji od Wójta Gminy Bobrowice ustalono, że na byłej trasie kolejowej ma w przyszłości 

powstać ścieżka rowerowa, która w ocenie Komisji przyczyni się do poprawy atrakcyjności 

Gminy Bobrowice.  
W związku z powyższym, Komisja przychyla się do planów Wójta i postanawia 

rozpatrzyć wniosek negatywnie. 
Powyższe stanowisko zostanie zarekomendowane Radzie Gminy Bobrowice podczas 

podejmowania uchwały w w/w sprawie.  

Komisja jednogłośnie 5 głosami „za” rekomenduje negatywne rozpatrzenie wniosku. 

 

Ad 3. 

Komisja rozpatrzyła wniosek w sprawie rozważenia poprawy dostępności 

komunikacyjnej i atrakcyjności turystycznej okolic Bronkowa. Uznano, że  propozycja 

zorganizowania komunikacji po jeziorze Błeszno np. promem czy łodzią motorową na trasie 

Bronków-Ośrodek Kołatka-Osiedle Bronków niewątpliwie jest atrakcyjna i mogłaby wzbudzić 

zainteresowanie wśród mieszkańców i turystów. 
Ustalono jednak, że Gmina Bobrowice nie jest właścicielem jeziora, zatem Komisja 

postanawia rozpatrzyć wniosek negatywnie. 
Powyższe stanowisko zostanie zarekomendowane Radzie Gminy Bobrowice podczas 

podejmowania uchwały w w/w sprawie.  

Komisja jednogłośnie 5 głosami „za” rekomenduje negatywne rozpatrzenie wniosku. 

 

 



Ad 4. 

 

Komisja zapoznała się z wnioskiem o podwyżkę stawek opłat za wywóz nieczystości 

płynnych z kwoty 22 zł/m3 brutto na 27 zł/m3 brutto i pozytywnie przychyliła się do wniosku. 
 

Ad 5. 

Posiedzenie zakończono o godz. 9:00. 

 

 

 

            Protokołowała:                                                     Komisji przewodniczył: 
 

            Ewelina Roszak                                                             Lucjan Tracz 
  
 
 


